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11F, No. 315, Songjiang Rd.,  
Taipei

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Chin Ching Plant Ⅰ（Tunglo Plant）：Starting from selecting the right mine with a high purity of silica, then through the rigid production control, we are
able to produce many specs of quality foundry and resin coated sand that have low clay content. Meanwhile we have imported the most advanced
thermal reclaiming equipments for recycle sand to meet the requirements of environmental protection.  
   
Chin Ching Plant Ⅱ（Touwu Plant）：We have provided our entire facility and latest technologies to Minexco (Vietnam), starting from surveying,
mining, washing, classifying to shipping via vessel, each every process has gone through a stringent control system. The high purity Vietnamese
Camranh Bay silica sand that we distribute, also goes through rigid iron stripping and grain sizing before supplying to glass foundry, and construction
industries. Finally, by using the above silica sand as the main base material, grinded by the pebble millers, which are lined with silex, we are able to
produce the high purity silica powder with low iron content.
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Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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